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Speelzones  -  Stand van zaken

In het Vlaamse Jeugd- en Kinderrechtenbeleidsplan (JKP) wil men volop inzetten op 
speelzones in Vlaanderen: “Voor de planperiode 2015-2019 wensen we 250 ha 
bijkomende speelzones af te bakenen bij voorkeur in de onmiddellijke omgeving van 
kampverblijven en jeugdlokalen en dit op basis van de datalaag met jeugdinfrastructuur 
die vanaf 2016 beschikbaar zal zijn vanuit de jeugdsector. De doelstelling van 250 ha 
extra speelzones is gebaseerd op de toename aan speelzones van de afgelopen jaren en 
ingegeven vanuit de veronderstelling dat het merendeel van de potentiële locaties reeds 
is ingericht als speelzone.”

Op 26 februari 2016 keurde de Vlaamse Regering principieel het Masterplan 
Bivakplaatsen goed. Het masterplan moet de verschillende acties op het vlak van 
jeugdtoerisme, die momenteel al worden uitgevoerd, op elkaar afstemmen. In het plan is 
er een doelstelling opgenomen over de speelzones: 1.2: “Uitwerken van een visie over 
spelen in bossen en natuurreservaten”.

Er is tevens in een plan van aanpak voorzien voor de aanleg van nieuwe speelzones. Het 
doel is tegen medio 2018 in elke gemeente, waar mogelijk, nodig en nuttig, in ten minste 
één speelzone te voorzien. De aanpak werd opgedeeld in vier opeenvolgende fases: 
1. een inventarisatieronde via rondvraag naar de gemeenten om de bestaande 

informatie omtrent speelzones te controleren en indien nodig te vervolledigen;
2. het realiseren van speelzones binnen ANB-domeinen (Agentschap voor Natuur en 

Bos), gelegen in gemeenten zonder speelzone;
3. het realiseren van nieuwe speelzones in de resterende gemeenten in domeinen van 

partners (andere overheden, erkende verenigingen, …);
4. de realisatie van speelzones aan de hand van de opmaak van subsidiedossiers. 

Ik stelde over de speelbossen en -zones reeds verschillende eerdere schriftelijke vragen. 

1. Welke gemeenten hebben momenteel een speelzone? Graag met een verdeling voor 
het aantal hectare per speelzone en of de speelzone publiek dan wel privaat bezit is.

2. Van welke gemeenten kreeg ANB nog steeds geen antwoord op de vraag of er een 
speelzone is? 

3. Hoeveel gemeenten kennen geen speelzone, en welke gemeenten betreft het?

4. Waar is intussen een proces opgestart richting aanleg of inrichting van een nieuw 
speelbos? Graag met onderstaande verdeling:



a) het aantal hectare waarin per nieuwe speelzone voorzien wordt;

b) de aard van de werken: de aanleg van een nieuw aan te planten speelbos, dan 
wel of het de inrichting van een bestaand bos betreft; 

c) of de speelzone publiek (gemeente, provincie, OCMW…) dan wel privaat (maar 
publiek open te stellen) bezit is;

d) of de speelzone wordt ingericht op ANB-domein in die gemeente;

e) de rol van ANB in al deze aspecten;

f) welke timing tot realisatie vooropgesteld wordt;

g) welke Vlaamse middelen er per project worden ingezet.

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Joke Schauvliege (264), Sven Gatz (130).



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 130 van 25 januari 2018
van MIRANDA VAN EETVELDE

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door mevrouw Joke Schauvliege, Vlaams 
minister van Omgeving, Natuur en Landbouw.


